
CONCLUSIES VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RAADSVOORBEREIDING VAN 05 september 2017

Aanwezig:
Leden: 
CDA I.C. Vink-Albrecht, R.J. van Schie (plv.), H.J.M. Koelman en L. Kranenburg
VVD H. Werner en H. Mikkers
D66 H. van Dijk en S.J. Bier
GroenLinks G.M.M. Wehkamp
PvdA D. Kerkhoff

Bestuurders: P.J. Heiliegers, R. van Haeften
Voorzitter: F.J.M. Duits
Griffier: N.S. Voogd

1. Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering. Van de heren Th. van Heese (CDA), I. Volder (plv. D66) 
en B.A. Graal (wethouder) is een bericht van verhindering ontvangen. De heer R.J. van 
Schie (CDA) vervangt de heer Van Heese.

2. Vaststellen van de agenda
Burgemeester Heiliegers zegt toe dat in oktober/december de identiteitsnotitie met de 
aanpak/kosten “postcode Spaarnwoude” (ingetrokken motie CDA) is uitgewerkt. Hij komt er 
op terug.
De voorzitter deelt mee dat informatie betreffende de voortgang project N200 later, 
schriftelijk, onder geheimhouding beschikbaar zal komen voor de commissie/raad. Wat 
betreft het evenemententerrein N1 stelt hij voor de (ter vergadering) uitgereikte informatie te 
betrekken bij de actiepuntenlijst (d.i. agendapunt 4, actiepunt 100).
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.

Tijdens de vergadering besluit de commissie wethouder Van Haeften de gelegenheid te 
geven mededeling te doen over het project N200 (als agendapunt 13A “Stand van zaken 
project N200”).

3. Vaststellen conclusies van de vergadering van 06 juni 2017
De commissie stelt de tekst gewijzigd vast.

4. Lijst van moties en toezeggingen tot en met met 27 juni 2017
De leden Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA), Werner (VVD), Wehkamp (GroenLinks), Van Dijk 
(D66), Mikkers (VVD), Bier (D66), Koelman (CDA) en Kranenburg (CDA) hebben vragen / 
opmerkingen; wijzigingen worden (door de griffier) verwerkt in het overzicht.
Wat betreft het evenemententerrein N1 heeft het college steun en opdracht van de 
commissie tot het inzenden een stevige zienswijze aan Amsterdam; wij willen het niet.

5. Rondvraag
Het leden Kranenburg (CDA), Vink (CDA), Koelman (CDA), Kerkhoff, Wehkamp 
(GroenLinks) en Werner (VVD) stellen een vraag.
De voorzitter zegt toe dat de vraag over het benoemen van een waarnemend griffier in het 
presidium zal worden besproken.

Conclusies commissievergadering 05 september 2017, concept, nog niet vastgesteld
1



Wethouder Van Haeften laat uitzoeken wanneer de inmiddels vervangen oude 
hoogspanningsmasten van Tennet zullen worden gesloopt. De antwoorden op de per mail 
gestelde vragen (CDA; 8-8-2017) over gronden van de St. BBL zullen via wethouder Graal 
gaan.
Andere toezeggingen worden niet genoteerd.

6. Spreekrecht
Er zijn geen insprekers.

A-stukken

7. Voorstel tot kennisneming van het Sociaal Plan.
De leden Wehkamp (GroenLinks), Koelman (CDA), Bier (D66) en Kerkhoff (PvdA) hebben 
vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
26 september 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen.

8. Beschikbaar stellen krediet verbouwing gemeentehuis Halfweg tot servicecentrum 
voor de nieuwe gemeente Haarlemmermeer

De leden Van Schie (CDA), Van Dijk (D66), Mikkers (VVD) en Kerkhoff (PvdA) hebben 
vragen / opmerkingen. 

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
26 september 2017 en de raad adviseert conform het voorstel te beslissen. Als hamerstuk.

9. Aandelen Eneco
De leden Werner (VVD), Kranenburg (CDA), Kerkhoff (PvdA), Van Schie (CDA), Van Dijk 
(D66) en Wehkamp (GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen.

Burgemeester Heiliegers zegt toe dat de bij het besluit tot een bestemmingsreserve 
genoemde doelen duidelijker als voorbeeld worden aangeduid. De raad bepaalt immers zelf 
de precieze bestedingsdoelen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
26 september 2017, echter dat de commissie verdeeld is in haar advies: VVD, CDA en D66 
zijn voorstander van verkoop, PvdA en GroenLinks tegen. Daarmee is het onderwerp een 
bespreekstuk.

10. Projectdocument, Grond- en Vastgoedexploitatie woningbouw-ontwikkeling 
Sectorpark

De leden Bier (D66), Mikkers (VVD), Kerkhoff (PvdA), Van Schie (CDA), Wehkamp 
(GroenLinks) en Kranenburg (CDA) hebben vragen / opmerkingen.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
26 september 2017. PvdA (geringe opbrengst) en CDA (geen noodzaak geheimhouding) 
hebben bemerkingen. Als bespreekstuk.
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11. Beschikbaar stellen Krediet bekostiging ontwikkelen gebiedsvisie Penningsveer
De leden Werner (VVD), Van Dijk (D66), Vink (CDA), Kerkhoff (PvdA) en Wehkamp 
(GroenLinks) hebben vragen / opmerkingen. De heer Wehkamp verklaart tegen het 
beschikbaar stellen van het krediet te zijn omdat een plan in zijn ogen altijd tot (meer) 
bebouwing van Mooie Nel zal leiden.

De voorzitter stelt vast dat de commissie het voorstel rijp acht voor de raadsvergadering van 
26 september 2017. Als hamerstuk.

12. Samenwerkingsverbanden (vast agendapunt; zie overzicht mededelingen van 
collegeleden)

Er zijn geen mededelingen.

C-stukken

13. Stukken ter kennisneming: Een overzichtslijst van C-stukken en de betreffende C-
stukken kunt u digitaal (via site of GO-app) raadplegen.

De voorzitter deelt mee dat er vragen op voorhand zijn ontvangen van GroenLinks, PvdA en 
CDA. 

Ad. stuk 8 (2017-08-15 BenW clientervaringsonderzoek Wmo 2016) zegt wethouder Van 
Haeften toe de omissie dat hulpmiddelen niet zijn genoemd, in het overleg met het college 
HLMR te zullen aangeven dat daar de volgende keer ook naar gevraagd wordt. 

Ad. stuk 9 (2017-08-22 1e halfjaarsrapportage Sociaal Domein 2017v3) Wethouder Van 
Haeften zegt toe de cijfers op pagina 4, “Het CJG in cijfers” op juistheid na te laten lopen. 

De voorzitter stelt vast dat de commissie de stukken voor kennisgeving aanneemt.

13A. Stand van zaken project N200 (mondeling door wethouder Van Haeften)
De commissie neemt kennis van de voortgangsmededeling, waaronder ook het 
collegebesluit de (voetgangers)onderdoorgang nu te laten vallen. Vooralsnog blijven de 
geraamde budgetten c.q. het door de raad beschikbaar gestelde krediet ongewijzigd. 
Schriftelijke informatie volgt overigens nog.

14. Sluiting
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 

Vastgesteld in de openbare commissievergadering van 03 oktober 2017,

De griffier, de voorzitter, 

N.S. Voogd F.J.M. Duits
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